
لزومپاسخبهبياحتراميسعوديها
بازي با تيم هاي عربستاني در سال هاي اخير به يكي از معضلات فوتبال 
كشورمان تبديل شده است. كارشكني هاي اين كشور و بي احترامي هاي 
تمام نشدني آنها به تيم هاي ايراني در روزهاي اخير به اوج خود رسيده، 

اما خبري از واكنش ديپلماتيك به اين بي حرمتي ها نيست.
نفت تهران و پرسپوليس با تلاش هاي فراوان به يك هشتم نهايي ليگ 
قهرمانان آسيا رسيدند و تلاش كردند تا با كسب بهترين نتيجه فوتبال 
ايران را در قاره كهن س��ربلند كنند. اين در حالي است كه رفتارهاي 
توهين آميز كشور ميزبان به دردسر آنها تبديل شده است. هر دو تيم 
ايراني بايد با تيم هاي عربستاني مصاف مي دادند و اين بهترين فرصت 
براي سعودي ها بود تا عقده هاي سياسي خود را سر بازيكنان كشورمان 
خالي كنند. رفتارهاي غيرديپلماتيك عربستان اين بار از زماني شروع 
شد كه سرخپوش��ان براي رويارويي دوباره با الهلال به اين كشور سفر 
كردند. همانطور كه پيش بيني مي شد عربستاني ها در رياض برخوردي 
زننده با كاروان پرسپوليس داشتند، نزديك به چهار ساعت آنها را در 
فرودگاه معطل كردند و پس از گرفتن عكس و انگشت نگاري به بازيكنان 
و كادر اين تيم اجازه خروج از فرودگاه را دادند. اين در حالي است كه 
قرمزها پيش از اعزام همه اقدامات لازم را براي گرفتن ويزا انجام داده 
بودند. بي احترامي ها به همين جا ختم نش��د و تنها يك روز بعد همين 
اتفاقات و چه بس��ا بدتر براي نفت تكرار ش��د. نفتي ها كه فكر چنين 
رفتارهايي را نمي كردند پس از معطلي چندساعته در فرودگاه تصميم 
به بازگش��ت به ايران گرفتند. همين تصميم بود كه بالاخره عرب ها را 

وادار به صادر كردن ويزا براي كاروان نفت كرد. 
عربس��تان به توهين به ايراني ها عادت كرده و از كوچك ترين فرصتي 
استفاده مي كند تا به هدفش برسد. رويارويي تيم هاي فوتبال دو كشور 
بهترين زمان است كه رفتارهاي دور از تمدن خود را نه تنها به ايراني ها 
بلكه به تمام دنيا نش��ان دهد. نكته مهمي كه بايد به آن توجه كرد اين 
اس��ت كه تمامي اين بي احترامي ها را در شرايطي تحمل مي كنيم كه 
تيم هاي عربستاني در بدو ورود به كشورمان با استقبال گرم مسئولان 
ايراني مواجه شده و با احترام كامل به محل اقامت شان رفتند. ميزباني 
كشورمان در جريان رقابت هاي مختلف از جمله فوتبال بارها به تأييد 
مقامات بين المللي رسيده است. اما معلوم نيست همين مقامات چرا هيچ 
عكس العملي به رفتارهاي زننده عربستان نشان نمي دهند. به علاوه اينكه  
AFC گفته بود يك ناظر ويژه براي بازي هاي برگشت تيم هاي ايراني در 
عربستان در نظر گرفته كه در صورت لزوم تصميمات جدي اتخاذ خواهد 
كرد. منته��ا در فرودگاه هاي جده و رياض بدتري��ن بي حرمتي ها عليه 
تيم هاي نفت و پرسپوليس رخ داد ولي دريغ از واكنش ناظر كنفدراسيون 
فوتبال آسيا. تنها كاري كه اين فرد به اصطلاح ناظر انجام داده، گزارشي 
است كه قرار شد به مقامات بالاتر خود ارائه كند، حمايتي كه با توجه به 

حمايت بي چون و چراي مسئولان AFC محال است به نتيجه برسد. 
حمله نظامي س��عودي ها به يمن و حمايت ايران از اين كش��ور خون 
عربستان را حسابي به جوش آورده. تا آنجا كه برخوردهاي غيرحرفه اي 
آنها در مواجهه با تيم هاي فوتبال مان بدون شك ارتباط مستقيمي با 
اين مس��ئله دارد. حال سؤال اينجاس��ت كه چرا مسئولان ديپلماسي 
ايران از حق ضايع شده تيم هاي كشورمان و از آن مهم تر بي احترامي به 
نمايندگان ميليون ها ايراني واكنشي نشان نمي دهد؟! سكوت در برابر 

اين رفتارها عربستان را هر روز گستاخ تر از گذشته خواهد كرد. 

بركناريرسميكارلتوازسرمربيگريرئالمادريد
آنجلوتيرفت،بنيتسميآيد

درحاليكارلوآنجلوتيدوشنبهشبازسرمربيگريرئالمادريدبه
صورترسميبركنارشدكهگفتهميشودرافابنيتساسپانياييگزينه
اولپرسبراينيمكترئالدرفصلآيندهاست،هرچندازيورگنكلوپ
همبهعنوانيكيديگرازگزينههايجانشينيآنجلوتينامبردهميشود.
پرس، رئيس باشگاه رئال مادريد دوشنبه شب در يك كنفرانس مطبوعاتي 
به گمانه زني ها پايان داد و همانطور كه پيش بيني مي شد رئالي ها كه طاقت 
به پايان بردن فصلي بدون جام را نداشتند س��رمربي ايتاليايي شان را كنار 
گذاش��تند. پرس در كنفرانس مطبوعاتي گفت: »بايد به اطلاع برسانم كه 
هيئت مديره باشگاه به اين تصميم رسيد كه با كارلو آنجلوتي به عنوان سرمربي 
رئال مادريد قطع همكاري كند. من قبل از اينكه به اينجا بيايم با آنجلوتي جلسه 
داشتم و فقط مي توانم بگويم كه او يك جنتلمن است و همه چيز را به خوبي 
درك مي كند. من از رابطه بسيار خوب بازيكنان با آنجلوتي آگاهم و مي دانم 
آنها عاش��ق رفتار و روش كاري اين مربي هستند. من و هواداران باشگاه نيز 
چنين حسي داريم، اما ماهيت باشگاهي مثل رئال مادريد به گونه اي است كه 

نياز دارد در بالاترين سطح رقابتي باشد و جام هاي فراوان كسب كند.« 
آنجلوتي:دوسالفوقالعادهدررئالداشتم

در پي اعلام اين خبر از سوي پرس، آنجلوتي در صفحه شخصي خود در پيامي به 
هواداران اين تيم نوشت: »مي خواهم دو سال فوق العاده اي را كه در رئال مادريد 
داشتم، در ذهنم نگه دارم. تشكر از باشگاه، هواداران و بازيكنانم بابت اين دو سال 
فوق العاده.« آنجلوتي در دو فصل مربيگري اش در رئال مادريد به همراه اين تيم 
چهار جام كسب كرد كه يكي از آنها در جام حذفي، يكي ديگر در ليگ قهرمانان، 
يكي در سوپرجام اروپا و ديگري در جام باشگاه هاي جهان بود. با اخراج اين مربي 

ايتاليايي رئال فقط در 15 سال اخير 12 بار مربي عوض كرده است. 
بازيكنانرئال:ممنونرئيس!

پس از تأييد خبر اخراج كارلتو آنجلوتي توسط فلورنتينو پرس رئيس باشگاه 
رئال مادريد، توني كروس اولين كسي بود كه واكنش نشان داد و در پيامي از 
سرمربي ايتاليايي خود تشكر كرد. كروس كه تابستان سال گذشته از بايرن 
مونيخ به كهكشاني ها پيوست تنها يك فصل فرصت داشت كه تحت نظر 
كارلتو در رئال مادريد بازي كند اما بابت همين يك فصل كه در آن هم هيچ 
جامي نبرد، از سرمربي اخراجي تيمش قدرداني كرد. وي در صفحه شخصي 
خود در يكي از شبكه هاي اجتماعي نوشت: »ممنونم رئيس. كار كردن با تو 
لذتبخش بود. برايت در آينده موفقيت و بهترين ها را آرزو مي كنم.« مارسلو، 
مدافع برزيلي كهكشاني ها در صفحه شخصي خود در يكي از شبكه هاي 
اجتماعي عكسي از خودش در كنار آنجلوتي و ديگر اعضاي كادر فني تيم 
گذاشته و زير آن نوشته است: »آنجلوتي بابت همه چيز از تو متشكريم. تو 
واقعاً فوق العاده اي. خداحافظ«. خامس رودريگس، هافبك كلمبيايي رئال  
هم اينگونه از كارلتو قدرداني كرد: »رئيس از تو بابت همه چيز متشكريم. در 

تك تك لحظاتي كه اينجا بودي از تو درس گرفتم.« 
بنيتسميآيد؟

كهكشاني ها حالا يك هفته بايد در انتظار بمانند تا پرس و همكارانش از ميان 
گزينه هاي مورد نظر خود كه رافائل بنيتس، سرمربي ناپولي و اوناي امري 
سرمربي سويا، مهم ترين آنها هستند يكي را به عنوان جانشين كارلتو در فصل 
آينده معرفي كنند. با اين حال گفته مي شود شانس رافا بنيتس بيشتر از بقيه 
است. پرس در مورد سرمربي آينده باشگاه هم سرنخ هايي داد: »خيلي خوب 
است كه سرمربي بعدي باشگاه بتواند اسپانيايي صحبت كند.« همچنين 
برونزتي، ايجنت مع��روف فوتبال اروپا و مدي��ر برنامه هاي كارلو آنجلوتي 
در خصوص شخصي كه رئالي ها قرار است هفته آينده به عنوان جانشين 
كارلتو معرفي كنند به شبكه راي اسپورت ايتاليا گفته است: »من 99 درصد 
مطمئنم كه رافائل بنيتس سرمربي رئال خواهد شد.« اين در حالي است كه 

پيش از اين يورگن كلوب به عنوان گزينه اول رئال نام برده مي شد. 
بازگشتآنجلوتيبهميلانيااستراحت؟

بعد از بركناري آنجلوتي از ميلان به عنوان مقصد بعدي اين مربي نام برده 
مي شود و به همين خاطر آدريانو گالياني به مادريد سفر كرده است .آنجلوتي 
در فاصله سال هاي 2001 تا 2009 هدايت ميلان را برعهده داشت و به همراه 
اين تيم عناويني مانند دو قهرماني در ليگ قهرمانان اروپاو يك قهرماني در 
سري A كسب كرد. درعين حال ساكرنت گزارش مي دهد مشكل عصب 
دست اين س��رمربي مانع از عقد اين قرارداد خواهد ش��د و او مجبور است 

حداقل يك سال براي درمان اين بيماري خود راهي امريكا شود. 

پرس�پوليسونف�ت،دونماين�دهاي�رانكه
ب�رايروياروييب�االه�لالوالاهل�يدردور
برگش�تيكهش�تمنهاييلي�گقهرمانان
آس�ياراهيعربس�تانش�دهبودند،بارديگر
باكارش�كنيهاياينكش�ورمواجهش�دند.

 عربستاني ها عادت به بازي جوانمردانه ندارند. آنها 
همواره از هر ترفند كثيفي براي رسيدن به اهداف 

شومشان استفاده مي كنند. 
باورش سخت نيست، وقتي مي شنويم براي بلند 
نشدن پرواز پرسپوليس از فرودگاه امام خميني 
ته��ران خرجي ميلي��اردي مي كنن��د. چاه هاي 
نفتي كه بي حس��اب و كتاب خرج مي ش��ود، به 
آنها اين فرصت را داده تا به واس��طه خرج كردن 
دلاره��اي بي زبان ه��ر كاري بكنند ب��راي آنكه 
ب��ه اهداف ش��وم خود برس��ند. اين البت��ه اصلًا 
تازگي ندارد. سال هاس��ت كاروان ه��اي ايراني 
در فرودگاه هاي جده و رياض و س��اير شهرهاي 
عربس��تان معطلي هاي چندس��اعته را به جان 
مي خرند و زمان زيادي را به پاي كارشكني هاي 
عربستاني ها تلف مي كنند. انگشت نگاري، بازديد 
بدني، برخورده��اي غيراخلاف��ي، معطلي هاي 

چندساعته براي بررسي رواديد و حتي انتظارهاي 
چندساعته براي رسيدن اتوبوس و دور زدن هاي 
بي دليل در سطح شهر براي رسيدن به هتل محل 

اقامت از عادت هاي عربستاني هاست. 
اين بار اما آنها وقيحانه تر از هميشه رفتار كرده اند، 
چرا كه اگر پيش تر نيمي از نگاهشان سياسي بود 
و نيمي ديگر ورزش��ي و به دنبال كسب نتيجه از 
راه هايي ديگ��ر جز فوتبال بودن��د، حالا به جرئت 
مي توان گفت كه نگاه آنها ب��ه حضور نمايندگان 
ايران در عربس��تان و بازي هاي پي��ش رو جز نگاه 
مغرضانه سياسي نيست. در واقع همانند بازي هاي 
فوتب��ال، آنها در جنگ هاي سياس��ي هم ترجيح 
مي دهند از راه ه��اي غيراخلاقي وارد ش��وند و با 

رفتارهاي غيرانساني به اهدافشان برسند. 
البت��ه نمي ت��وان از بي تفاوتي ه��اي ايراني ها هم 
در تش��ديد اين رفتار زش��ت و زننده نيز گذشت. 
سال هاس��ت كه با رفتارهاي زش��ت عربستاني ها 
مواجه مي ش��ويم و به بهانه ه��اي مختلف از جمله 
رفتار ديپلماتيك چشم بر آن مي بنديم تا آنها هر روز 
پرروتر از قبل شوند و گاهي هم اگر حرفي از شكايت 
يا نارضايتي به ميان آمده تنها يك تهديد زباني بوده 

كه خيلي زود به دست فراموشي سپرده شده است.
بع��د از اتفاقي كه ب��راي سرخپوش��ان رخ داد و 
تأخيري كه در بلند شدن هواپيماي پرسپوليس 
صورت گرفت و معطلي كاروان اين تيم در فرودگاه 
عربس��تان، اين كارش��كني ها  براي نفتي ها هم 
تكرار شد و ديگر نماينده ايران نيز به محض ورود 
به فرودگاه عربستان با كارشكني هاي عربستان 
مواجه شد. به طوري كه نفتي ها تصميم به بازگشت 
داشتند و قنبرزاده، مديرعامل اين تيم گفته بود كه 
زير بار ظلم عرب ها نمي روند و قصد بازگشت كرده 
بود. اما س��رانجام بعد از مجادله اي شديد، ويزاي 
كاروان نفت بعد از چهار س��اعت تأخير و معطلي 
صادر شد. آن هم در حالي كه نماينده الاهلي كه از 
ماجرا اطلاع داشت دو ساعت دير به استقبال نفت 
آمد و در طول مدت هم خود را كنار كشيده بود كه 
در فرودگاه پليس تصميم گيرنده است. مسئله اي 
كه باعث شده بود اعضاي كاروان نفت و تاج كه اين 
تيم را همراهي مي كرد به شدت شاكي و عصباني 
شوند. اما اين اتفاقات)چهره نگاري، انگشت نگاري 
و معطلي هاي بي مورد( باعث ش��د تا مديرعامل 
نفت تأكيد كند كه تيمش هم قسم شده انتقام اين 

بي احترامي ها را در زمين بازي بگيرد. 
در پي اين اتفاقات كه خبر آن به س��رعت در ايران 
پيچيد، سيدمهدي هاشمي، نايب رئيس فراكسيون 
ورزش از وزارت خارجه خواس��ت ت��ا پيگير رفتار 
ناشايست عربستان با فوتباليست هاي ايراني شود: 
»ما هميشه با نمايندگان عربستان به خوبي رفتار 
كرده ايم اما آنها در مقابل همواره س��عي كرده اند با 
انجام بازي هاي رواني، فض��ا را براي تيم هاي ايراني 
متشنج كنند. به نظرم اگر ما هم مانند خودشان رفتار 
كنيم و اعتراضاتمان را به طور جدي پيگيري كنيم 
بالاخره جلوي اين رفتارها را خواهيم گرفت. درست 
است پرسپوليس و نفت ش��كايت كرده اند، اما اين 
كافي نيست. چراكه پيشتر هم براي ديگر تيم هايمان 
اين رفتارها تكرار ش��ده بود و وزارت امور خارجه و 
فدراسيون بايد به اين مس��ئله ورود و آن را به طور 
جدي پيگيري كنند.« نجف نژاد، رئيس فراكسيون 
ورزش مجلس نيز تداوم رفتار بد عربس��تاني ها در 
فرودگاه  رياض با اعضاي تيم ه��اي فوتبال ايران را 
نيازمند پيگيري بيش��تر دانس��ت و تأكيد كرد كه 
فدراسيون فوتبال درخصوص رفتار عربستاني ها با 

ورزشكاران ايراني بايد به AFC شكايت كند.
البته عربستاني ها كه ديشب ميزبان پرسپوليس 
بودند و امروز قرار اس��ت برابر نفت، ديگر نماينده 
ايران به ميدان برون��د، به اين اندازه كارش��كني 
اكتف��ا نكرده ان��د و محمد حن��زاب، رئيس مركز 
امنيت ورزشي عربستان سعودي كه بالاترين مقام 
امنيتي در ورزش اين كشور است، در گفت وگوي 
اختصاصي با روزنامه الشرق الاوسط، اتهام زني به 
ميزباني ايران را وارد فاز تازه اي كرده و مدعي شده 
در استاديوم آزادي تماشاگران ايران از المان هاي 
سياسي ضدكشورش استفاده كرده اند و براساس 
قوانين فيفا داور بايد بازي را قطع و نتيجه را س��ه 
بر صفر به س��ود مهمان اعلام مي ك��رد. روزنامه 
الش��رق الاوس��ط هم كه اين گفت وگو را منتشر 
كرده در تحليلي كوتاه تلاش كرده با اتكا به همين 
ادعاها كنفدراس��يون فوتبال آسيا را متقاعد كند 
به نمايندگان ايران در ليگ قهرمانان آس��يا فشار 
بيش��تري وارد كند. اين در حالي است كه پايگاه 
خبري كووره گزارش مي ده��د برخي گروه هاي 
تن��درو در عربس��تان درحال تدارك ش��عارهاي 

سياسي عليه ايران در ورزشگاه هستند. 
پرسپوليس شب گذشته در ديدار برگشت مرحله 
يك هشتم به مصاف الهلال رفت و نفت تهران نيز 
امروز با الاهلي اين كشور ديدار مي كند؛ ديداري 
كه نتيجه آن مي تواند پاسخي محكم به كارشكني 

عربستاني ها باشد. 
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شمشيربازيسهميهريوراميخواهد
سال س��ال كسب س��هميه المپيك است 
و تمامي رشته هاي ورزش��ي در مسابقات 
مختلف به دنبال كس��ب سهميه هستند 
و رش��ته شمش��يربازي هم از اي��ن قاعده 
مستثنا نيست و در سال جاري ملي پوشان 
شمش��يربازي كش��ورمان براي به دست 
آوردن امتيازهاي لازم جهت كسب سهميه 
المپيك مسابقات مختلفي را پيش رو دارند، 
به خصوص اينكه شمشيربازي كشورمان 
سابقه حضور در المپيك را دارد. فدراسيون 
شمش��يربازي هم از روزي كه المپيك 2012 به پايان رسيد، براي اينكه 
نماينده يا نمايندگاني از شمشيربازي كشورمان در المپيك سال آينده در 
ريو حضور داشته باشند برنامه ريزي اش را آغاز كرد. مسابقات جايزه بزرگ 
جهاني روسيه كه از چهارشنبه در اين كشور آغاز مي شود هم يكي از مراحلي 
است كه در بخش سابر ملي پوشان ايران براي كسب امتيازهاي لازم جهت 
المپيكي شدن به اين مسابقات اعزام مي شوند. در ادامه هم مسابقات قهرماني 
آسيا در سه بخش اپه، فلوره و سابر تيرماه در سنگاپور، رقابت هاي جهاني 
و جام جهاني شمشيربازي كه در ادامه برگزار مي شود، مياديني هستند كه 
شمشيربازان كشورمان براي اينكه بتوانند امتيازهاي لازم را جهت كسب 

سهميه المپيك به دست بياورند با حريفانشان مبارزه مي كنند. 
البته شمشيربازي با توجه به مدال هايي كه سال گذشته در قهرماني آسيا 
به دست آورد، توانسته در رنكينگ جهاني ارتقا پيدا كند و اميدوارم كه 
اين موفقيت در سال جاري هم ادامه داشته باشد و شمشيربازان كشورمان 
قبل از مسابقات منطقه اي آسيا كه بهار سال بعد به عنوان آخرين ميدان 
براي كسب سهميه انجام مي شود بتوانند امتياز لازم را براي گرفتن مجوز 
شركت در ريو به دس��ت بياورند. در بين سه اسلحه س��ابر، اپه و فلوره با 
توجه به موفقيت هايي كه ملي پوشان سابر كشورمان در مسابقات سال 
گذشته قهرماني آسيا چه در رده تيمي و چه انفرادي كسب كردند، شانس 
بيشتري براي كسب سهميه المپيك داريم و اين اميدواري وجود دارد 
كه در اين اسلحه نمايندگان كشورمان بتوانند سهميه المپيك بگيرند. 
هرچند در سابر شانس بيش��تري داريم، اما در اپه و فلوه هم بي شانس 
نيستيم و با امتيازاتي كه مي توانيم در مسابقات قهرماني آسيا در اين دو 

بخش كسب كنيم به گرفتن سهميه اميدوارتر شويم.

اعتراضكاتالانهابهپيراهنهايجديد
رونماي��ي از پيراهن هاي جديد بارس��لونا ب��راي مس��ئولان اين تيم 
دردسرساز شد و پيش بيني مديران فروش محصولات بارسلونا با توجه 
به بازتاب بسيار منفي از اين پيراهن تازه، يك شكست بزرگ اقتصادي 
در اين حوزه است. شايعه مربوط به دستور خطوط هوايي قطر براي افقي 
بودن خطوط آبي و اناري براي مشخص بودن آرم اين حامي مالي، خشم 
هواداران بارسلونا را دوچندان كرده اس��ت. تاكنون سه بار اين مدل از 
طراحي پيراهن در بارسلونا عرضه شده كه هر بار به دليل اعتراض مردم 
به توليد انبوه نرسيده. بايد ديد مسئولان آبي و اناري ها به اين اعتراض ها 

واكنش نشان مي دهند يا نه. 
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جانشينخارجيقلعهنوييكيست؟
گمانه زني ها از جانشيني يك مربي اروپايي به جاي امير قلعه نويي روي نيمكت 
استقلال حكايت دارند. منابع نزديك به اين باشگاه از چند گزينه داخلي و 
خارجي به عنوان جانشين احتمالي قلعه نويي نام مي برند. از قرار معلوم كلاوس 
تاپ مولر و لوتار ماتيوس آلماني، آلبرتو زاكروني و روبرتو دونادوني ايتاليايي و 
فيليپ تروسيه فرانسوي گزينه هاي خارجي باشگاه استقلال هستند. در بين 
گزينه هاي داخلي نيز نام فرهاد مجيدي، داريوش يزداني، حسين فركي و 

منصور پورحيدري و عليرضا منصوريان به چشم مي خورد. 
-------------------------------------------------------------

پاياندوراولچوگانجامخرمشهر
در پاي��ان روز نخس��ت رقابت هاي چ��وگان جام خرمش��هر تيم هاي 
نوروزآب��اد، قصر فيروزه، كانون چ��وگان و نزاجاي الف ب��ا برتري برابر 

حريفان خود به مرحله بعدي مسابقات راه پيدا كردند.
-------------------------------------------------------------

8خردادآغازاردويهندبالبانوان
مرحله چهارم اردوي تيم ملي هندبال جوانان بانوان از هشتم خرداد آغاز 
مي شود. اين تيم خود را جهت حضور در مسابقات قهرماني آسيا آماده 

مي كند. اين اردو تا 14 خردادماه در تهران برگزار مي شود.
-------------------------------------------------------------

اسماعيلاجيچپنجشنبهدرتهران
گزينه اصلي سرمربيگري تيم ملي هندبال ايران پنج شنبه وارد تهران 
مي شود. عرفان اس��ماعيلاجيچ پس از ورود به تهران يكي از بازي هاي 
ليگ را مي بيند و يك شنبه آينده در جلسه كميته فني شركت مي كند.
-------------------------------------------------------------

16بازيكندراردويفوتبالساحلي
اردوي آمادگي تيم ملي فوتبال ساحلي از نهم خرداد در آكادمي ملي 
فوتبال آغاز مي ش��ود. بنا بر اين خبر اكتاويو سرمربي برزيلي تيم ملي 

16نفر را به اين اردو دعوت كرده است. 
-------------------------------------------------------------

امشب،فينالليگاروپا
ديدار فينال ليگ اروپا بين دو تيم دنيپروي اوكراين و سوياي اسپانيا 
امشب در ورزشگاه ورشوي لهس��تان برگزار مي شود، دو تيم از ساعت 

23:15 به مصاف هم مي روند.

  چـهـره ها / فريدون حسن

سعيد احمديان

88498432سرويس ورزشي

دنيا حيدري
  گزارش

سكوت برابر رفتار وقيحانه عربستان جايز نيست
مجلسخواستارپيگيريبياحتراميبهنفتوپرسپوليسشد

حمايتنباشدقولموفقيتدرالمپيكنميدهم
مدت هاس��ت ورزش��كاران رشته هاي 
مدال آور از كمبود و عدم توجه مسئولان 
ورزش به اين رش��ته ها، اب��راز ناراحتي 
مي كنند. دووميداني يكي از رشته هايي 
است كه قهرمانان آن حالا اعتراض هاي 
خود را به گونه اي ديگ��ر بيان مي كنند. 
آنها وقتي ديدند صدايش��ان به جايي نمي رس��د از احتمال عدم 
كسب س��هميه يا عدم موفقيت در المپيك در صورت ادامه اين 
روند خبر مي دهند. ليلا رجبي مي گويد: »براي كس��ب سهميه 
المپيك كار س��ختي ندارم، اما بدون حمايت مس��ئولان ورزش 
نمي توانم قول موفقي��ت در ريو را بدهم، ب��راي حضور موفق در 
المپيك احتياج به امكانات خوب و اردوهاي مناسب است كه بايد 

با همكاري مسئولان شرايط برگزاري آنها فراهم شود.«

آزمايشدوپينگبيشترميشود
جلوگيري از معضل بزرگ و زشتي به نام 
دوپينگ عزم بالا و فرهنگ س��ازي قوي 
لازم دارد. ورزش كش��ور در سال كسب 
سهميه المپيك و متعاقب آن حضور در 
اين ديدار بزرگ بايد به صورت فوق العاده 
براي مب��ارزه با اين پديده زش��ت آماده 
شود. قائم مقام دبيركل س��تاد ملي مبارزه با دوپينگ از افزايش 
تعداد آزمايش ها براي رسيدن به اين هدف خبر مي دهد. رامين 
طباطبايي مي گويد: »نامه اي به فدراسيون ها ابلاغ شده است كه 
براساس آن در صورت درخواست فدراسيون آزمايش هاي بيشتري 
از ورزشكاران گرفته مي شود. افس��ران نادو براساس آمار موجود 
مبني بر اينكه در چه رش��ته هايي احتمال دوپينگ بيشتر است 

اقدام به نمونه گيري و پايش بيشتر در اين رشته ها مي كنند.«

پيشنهادپرسپوليسراهيهلندمكرد
برخي ها در فوتبال هس��تند كه به جاي 
كسب درآمد به پيشرفت فكر مي كنند و به 
طور حتم هم موفق مي شوند. در روزهايي 
كه اغلب فوتباليست هاي داخلي بيشتر از 
آنكه به فكر پيشرفت فوتبال شان باشند 
در انديشه كسب درآمد هستند، شنيدن 
حرف هاي جواني ب��ه نام عليرضا جهانبخش بس��يار جالب توجه 
است، وقتي كه مي گويد: »من تقريباً چيزي حدود يك ميليارد از 
پرسپوليس پيشنهاد داشتم ولي ترجيح دادم با رقمي حدود 200 
هزار  دلار به نايمخن هلند بروم. اوايل خيلي سخت بود اما پيشرفت 
كردم و در دل هواداران جا گرفتم. از مسيري كه طي كردم خيلي 
راضي هستم. پيشنهاد پرسپوليس باعث شد تا به هلند بروم و حتي 

بتوانم در جام جهاني به ميدان بروم كه چيز كوچكي نيست.«

ازديدنتهرانشگفتزدهشدم
 ختيك تس��ابولوف قهرمان روسي 
كشتي آزاد جهان كه در مسابقات 
قهرماني ليگ كشتي فرنگي با تيم 
بيمه رازي قهرمان شد از حضورش 
در تهران راضي است. او  كه با تيم 
بيمه رازي چند روزي را در تهران 
بود درباره تهران گف��ت:» واقعاً از 
مش��اهده آن لذت ب��ردم. از تمي��زي و قانونمن��دي در تهران و 

پيشرفت هاي خوب آن بسيار شگفت زده شدم. «

قاسميپوردرليگحرفهايبوكسجهان
فدراسيون جهاني بوكس با ارسال 
نامه اي، امين قاسمي پور را به عنوان 
نماينده بوكس ايران در مس��ابقات 
ليگ ستارگان جهان دعوت كرد. در 
حالي كه چند روز پيش دعوتنامه دو 
بوكسور ايراني براي شركت در ليگ 
حرفه اي بوكس جهان به دست يكي 
از مربيان تيم ملي رسيده بود با پيگيري فدراسيون دعوتنامه رسمي 

آيبا براي امين قاسمي پور، بوكسور وزن 69 كيلوگرم رسيد. 

ديگربرايايرانركابنميزنم!
»وضعيت من در اين رشته اصلاً خوب 
نيست؛ مشكل ش��غل و مسكن  زياد 
اس��ت. جدا از اين، حتي مس��ئولان 
مشكل دوچرخه  ام را هم حل نكردند.« 
اين بخش��ي از انتق��ادات ملي پوش 
دوچرخه سوار خوزستاني است. احسان 
خادمي با اشاره به اينكه امكانات در حد 
صفر است گفت: »دوچرخه پيست نه ترمز دارد و نه دنده. با  ادامه اين 

شرايط ديگر نمي خواهم براي تيم ملي ركاب بزنم.«

شيوا  نوروزي

عليرضا طاهرخاني

مربي  سابق تيم ملي 
شمشيربازي

تيم ملي شمشيربازي اسلحه سابر به منظور حضور در مسابقات جايزه 
بزرگ جهاني امروز عازم روسيه مي ش��ود. مسابقات شمشيربازي 
جايزه بزرگ جهاني مسكو دومين رويداد كسب امتياز المپيك است 
كه اعضاي تيم ملي اسلحه سابر ايران در آن شركت مي كنند. پيش 
از اين تيم ملي شمشيربازي اسلحه س��ابر در مسابقات جام جهاني 

كلاس A اسپانيا شركت كرد كه اتفاقا موفق به كسب نتايج خوبي هم 
شد. مجتبي عابديني، محمد رهبري و علي پاكدامن تركيب تيم ملي 
شمشيربازي اسلحه سابر را در مسابقات جايزه بزرگ جهاني مسكو 
تشكيل مي دهند كه براي تعيين جايگاه شمشيربازان در رنكينگ 

جهاني و سهميه المپيكي به ميدان مي روند. 

شمشيربازان
برايكسبسهميه
المپيكبهروسيه
ميروند

برترينهايووشويجهانبهتهرانميآيند
شهريورماه تهران در حالي ميزبان رقابت هاي بين المللي ووشو جام پارس است كه 45 روز بعد مسابقات 
جام جهاني اندونزي برگزار مي شود. مدتي پيش كه يوزاي چنگ، رئيس فدراسيون 
جهاني ووشو به ايران آمده بود از امكانات ايران ديدن كرد و در كل با فرصتي كه 
پيش آمد مذاكرات خوبي ب��ا او انجام گرفت كه ماحص��ل آن واگذاري ميزباني 
جام جهاني ووشو در ايران بود. مهدي علي نژاد، رئيس فدراسيون ووشو درباره 
ميزباني ايران گفت: ميزباني جام جهاني مي تواند اقبال عمومي را به اين 
رشته افزايش دهد و فدراسيون جهاني با شرايط ما براي برگزاري اين 
مسابقات موافقت كرده است. جام جهاني هر دو سال يكبار با حضور 
مدال آوران رقابت هاي قهرماني جهان برگزار مي ش��ود. به عبارت 
ساده تر برترين هاي ووشو جهان براي حضور در اين رقابت ها به ايران 
مي آيند و در خصوص برگزاري همزمان مسابقات بانوان و آقايان با 
رئيس فدراسيون جهاني به توافق رسيديم كه در نوبت صبح رقابت هاي 

بانوان برگزار  شود و در نوبت عصر هم مردان به ميدان بروند. 

پياممليپوشانكشتيبراي1۷۵غواصشهيد
اواخر هفته گذشته پيكرهاي 1۷5 غواص شهيد وارد كشور شد. اين شهيدان در عمليات كربلاي4 

با دستان بسته توسط نيروهاي بعثي به شهادت رسيده و زنده به گور شده 
بودند. به رغم اينكه از شهادت اين غواصان حدود30 سال گذشته اما انتشار 
خبر نحوه ش��هادت اين عزيزان موجي از نفرت نس��بت ب��ه جنايات رژيم 

بعث عراق را برانگيخت. جنايت ددمنش��انه ارتش عراق آنقدر فجيع و 
غيرانساني بوده كه دل هر ايراني آزاده اي را به درد مي آورد. واكنش  
از جنس غيرت و تعصب و عشق به ايران و ايراني در خور تحسين 
بود اما در اين ميان رفته شاهد دو نوع برخورد با اين مسئله بوديم 
كه جاي تأمل دارد. اعضاي تيم هاي ملي كشتي ايران در پيامي ياد 
و خاطره 1۷5 غواص شهيد را گرامي و اظهار داشتند ضمن عرض 
تسليت به مردم عزيز و خانواده محترم اين عزيزان سفر كرده قطعاً 
در رويدادهاي پيش رو با تمام وجود براي اقتدار و سربلندي ايران 

سرافراز و شادي روح اين بزرگمردان تلاش مي كنند. 

وحيد صابري
  منهاي فوتبال


